



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2009-28**

under the

**PUBLIC PURCHASING ACT
(O.C. 2009-84)**

Filed March 9, 2009

1 *New Brunswick Regulation 94-157 under the Public Purchasing Act is amended by adding after section 28.1 the following:*

28.2 The New Brunswick Power Holding Corporation, the New Brunswick Power Generation Corporation, the New Brunswick Power Coleson Cove Corporation and the New Brunswick Power Nuclear Corporation listed in Schedule B are exempt from subsections 4(1), (3), (4) and (5) of the Act for purchases of fuel for use in a generating station owned by one of the corporations.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2009-28**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES ACHATS PUBLICS
(D.C. 2009-84)**

Déposé le 9 mars 2009

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 94-157 pris en vertu de la Loi sur les achats publics est modifié par l'adjonction de ce qui suit après l'article 28.1 :*

28.2 La Corporation de portefeuille Énergie Nouveau-Brunswick, la Corporation de production Énergie Nouveau-Brunswick, la Corporation de Coleson Cove Énergie Nouveau-Brunswick et la Corporation d'énergie nucléaire du Nouveau-Brunswick inscrites à l'annexe B sont dispensées des paragraphes 4(1), (3), (4) et (5) de la Loi pour les l'achats de carburant utilisé dans une centrale électrique appartenant à l'une d'elles.